



DISTRICT PRO-D DAY CAMPS

INQUIRES: SLEUNG@SD38.BC.CA

PHONE: 604.668.6532

District Pro-D Day Camp

AGE 5-10

The fun doesn't stop on Pro-D Days!
 We offer all day programs for children ages 5 - 10 on District Professional Development Days. We offer fun activities both indoors & outdoors, foodmaking, arts/crafts, and a movie.

歡迎小朋友來參加 District Pro-D Day 活動營! 適合 5-10 歲學生。節目包括: 室內及室外活動, 食物製作, 美術, 手工及電影欣賞等等。

Date 日期	Friday, November 22nd 11月22日 (星期五)
-------------------	--

Time 時間	9:00 AM - 3:00 PM
-------------------	--------------------------

Location 上課地點	Rideau Park Learning Centre 8560 Demorest Drive
-------------------------	--

Fee 學費	\$40 per child (1 Full Day)
------------------	------------------------------------

Participants should bring a lunch and wear running shoes.

請必須帶午餐和穿著運動鞋

Young Entrepreneur Camp

AGE 10-15

Students will learn the building blocks of business, money management, spot opportunities, find solutions to problems, budget plan, come up with unique ideas and practice communication skills, while having FUN!

Students will work in teams as they innovate a favourite Kidpreneur business. The day ends as the teams engage in a friendly challenge as they present their lemonade stands to the school site.

青少年企業家工作坊, 教授學生財務管理, 建立營商管理知識, 學習創設, 解決問題的能力及溝通技巧等。

Date 日期	Friday, November 22nd 11月22日 (星期五)
-------------------	--

Time 時間	9:00 AM - 3:15 PM
-------------------	--------------------------

Location 上課地點	Rideau Park Learning Centre 8560 Demorest Drive
-------------------------	--

Fee 學費	\$60 per child (1 Full Day)
------------------	------------------------------------

Participants are responsible for bringing their own lunch.

請必須帶午餐

For detailed course descriptions and online registration, please visit 有關各課程簡介及網上報名, 請瀏覽 www.RichmondCE.ca

If you are unsure which course is best suited for your child, please calls us.
 如果不知道孩子要報讀哪個課程, 請致電 **604.668.6532**